
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1547

Vil ministeren oplyse, om henvendelser til myndighederne i Scandinavian Star-sagen in-

denfor de seneste 10 år er blevet placeret i de 18 arkivkasser eller om de er blevet place-

ret i andre sammenhænge – samt i forlængelse heraf redegøre for, hvordan relevansen

af nye dokumenter og henvendelser kan vurderes i forhold til indholdet i de 18 arkivkas-

ser, når dette indhold ikke er journaliseret, men i hvert enkelt tilfælde kræver ”en ressour-

cetung gennemgang af samtlige dokumenter i sagen”, jf. svaret på REU alm. del –

spørgsmål 1251?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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